



Sektionen för Elektronikdesign
Mötesprotokoll 2016-09-22

Närvarande:

Johan Niklasson, Ordförande

Hanna Dursun, Sekreterare

Marcus Dekker, Kassör

Adrian Hansson, SnOrdf

Johan Gjellan, Festerichef

Mikael Bergström, Vice SnOrdf

Simon Agmell, Webb/Pr/Tryck

Marqus Virro, Näringslivsansvarig

Andreas Höggren, Rekryteringsansvarig

Magnus Karlsson, Inspektor

1. Mötets öppnande

Ordförande förklarade mötet öppet klockan 17:15 i TP41

2. Val av ordförande

Mötet väljer sittande till ordförande.

3. Val av sekreterare

Mötet väljer sittande till sekreterare.

4. Val av justeringsmän och tillika rösträknare

Beslut tas att välja Mikael och Marcus till justeringsmän tillika rösträknare.

5. Adjungeringar

Det fanns ingen närvarande att adjungera in.

6. Mötets behöriga utlysande

Kallelse kom ut tisdagen den 20/9.

Mötet beslutar mötet behörigt utlyst.

7. Fastställande av dagordning

Lägger till Avtal fiket som punkt 17, Entreprenörkväll som punkt 18 och Höstmöte som punkt 19.

8. Rapporter och meddelande

Marqus: Har arbetat med EDGB, där han har tagit fram kontrakt med företag och även kontaktat företag. Har även varit på budgetmöt och har varit på CreActive i Linköping, med näringslivsansvariga från både Norrköping och Linköping.

Johan Gjellan: Har ordnat på trappan inför och efter sektionsspuben. Har haft möte med 3Cant angående deras verksamhet och kommande event.

Adrian: Har ordnat på trappan inför och efter sektionsspuben, har varit på EF-nämndsmöte och har där diskuterat förbättringar för ED och diverse ändringar. Mycket handlade om marknadsföring och om hur vi kan synas mer på mässor etc. Har ordnat inför klassrepresentanternas utbildning.

Andreas: Haft möte med en av kommunikatörerna, Björkman, där det har

JN JN HD HD MB MB MD MD
(ordförandes initialer) (sekreterares initialer) (justeringsmännens initialer)



Sektionen för Elektronikdesign
Mötesprotokoll 2016-09-22

diskuterat sett Liu-event och pratat om olika ämnen som berör hemmissionering. Har ordnat på trappan inför och efter sektionspuben.

Simon: Har ordnat på trappan inför och efter sektionspuben, har skapat ett Facebook-event för pluggstugan och skrivit ut bilder för marknadsföring. Även en lapp på anslagstavlan för att kontakta styrelsen har satts upp, där man skall höra av sig till styrelsen för uppsättning.

Marcus: Varit på EDGB-budgetmöte och har ordnat på trappan inför och efter sektionspuben. Har även varit EF-nämndsmöte och har pratat om äskningar och godkännande kring det.

Mikael: Har ordnat på trappan inför och efter sektionspuben och har varit på AMO-möte.

Hanna: Har justerat protokoll, skickat ut det till justeringsmän och delat protokollen med styrelsen. Har hängt upp protokoll på EDs anslagstavla på plan 4. Har ordnat på trappan inför och efter sektionspuben.

Johan Niklasson: Har varit på möte med alla kårer och alla ordföranden från de flesta sektioner angående Sektionens dag. Mer kring eventet har bestämts, där det ska vara mer som en mäsas på skolan där studenter kan gå runt och besöka de olika sektionerna. Inget är bestämt till fullo. Har skrivit på avtal med Lintek och AMO-avtal, handlar mycket om kursutvärderingar och dylikt. Har varit på möte med studentfrikets ordförande för att förenkla saker kring pluggstugor. Har varit med och hjälpt till att marknadsföra pluggstugan och har även satt upp en lapp på anslagstavlan för att kontakta styrelsen, där man skall höra av sig till styrelsen för uppsättning på anslagstavlan. Har även svarat på mejl.

9. Dag på ED

Studenter på Campus i Linköping har berättat om dagar de har för deras sektion, där det kommer gymnasieelever från skolor i andra städer och besöker. En idé att fortsätta diskutera och alternativt tillämpa även här.

10. Fotografering ED-broschyr

En ny omslagsbild till ED-broschyren ska tas fram och till detta behövs ett par frivilliga studenter, helst med både tjejer och killar. Mer information om detta kommer senare i veckan.

11. Hemmissionering

Beroende på vart studenter bor, kan Liu gå med på att bistå med någon slags ersättning. För varje student erhålls en viss summa för oss att ge denne student och vad denne student ska få för ersättning diskuteras. En idé är att dela upp det till olika prylar för att göra det mer intressant. Ämnet ska diskuteras vidare till nästa tillfälle.

JN *JN* HD *HD* MB *MB* MD *MD*
(ordförandes initialer) (sekreterares initialer) (justeringsmännens initialer)



Sektionen för Elektronikdesign
Mötesprotokoll 2016-09-22

12. Föredrag Älvsjö

Har pratat med Ann-Kristin och en student angående detta, men det finns tveksamheter kring studenten och om denne kan delta. En student som studerar fjärde eller femte året är att föredra som ska åka och vara med på detta, om det är möjligt att ordna.

13. Kommande event HT

Det har diskuterats att ha en Spelpub, eller liknande pub någon gång i slutet av året (november-december). Även en sportaktivitet, som fotbollsturnering, och andra liknande aktiviteter diskuteras positivt i styrelsen.

14. Hoodies

Först kan en intressekoll göras för att senare bestämma när och om detta kan säljas.

15. Utvärdering sektionsaktiviteter

Sektionspuben var överlag lyckad, till nästa år kan man få med någon mer förening. Sektionskvällen under Nolle-p var bra men en bättre inköpslista behövs då maten tog slut under kvällen. Åtminstone en förvarning till nästkommande angående att det är chans för brist.

16. Nomineringar nästa projektledare EDGB

Nästa projektledare vill man ska väljas in till nästa höstmöte och förslag kring vem som skulle passa till detta diskuteras.

17. Avtal fiket

Ändringar i avtalet har skett från den senaste från föregående år. Med lite förbättringar och dylikt.

18. Entreprenörkväll

En entreprenörkväll vill startas upp, för studenter och det ska vara fokus på bland annat näringsliv.

19. Höstmöte

En kallelse måste skickas ut inom de kommande dagarna. Sektionsmedlemmar ska kollas igenom och uppdateras. Förberedelser inför höstmötet skall göras och detaljer ska undersökas.

20. Övriga frågor

Quintek – det kommer tjejer som studerar årskurs 3 på gymnasiet och är på skolan så som att de studerar på universitet i tre dagar och sover hos tre studenter för att få uppleva studentlivet.

Robert Norman och Adrian har en idé kring att bjuda hit gymnasieelever under EDGB för att öka intresset.

Sektionens grillar måste förflyttas till någon i den nuvarande styrelsen. Flaskor från Nolle-p ska pantas.

JN

HD

MB

MD

(ordförandes initialer) (sekreterares initialer) (justeringsmännens initialer)



Sektionen för Elektronikdesign
Mötesprotokoll 2016-09-22

21. Mötets avslutande

Ordförande avslutar mötet klockan 18:52


Johan Niklasson, Ordförande
Hanna Dursun, Sekreterare
Mikael Bergström, Justeringsperson
Marcus Dekker, Justeringsperson

JN  HD  MB  MD 
(ordförandes initialer) (sekreterares initialer) (justeringsmännens initialer)